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Svar på fråga 2024/25:527 av Katarina Luhr (MP) Fler 
studentbostäder 

Katarina Luhr har frågat mig hur det går med arbetet med den 

så kallade Ladokutredningen och om jag avser lyfta förslagen 

från rapporten så att fler studentbostäder kan frigöras till 

studerande under 2025.  

Den rapport som avses i frågan är Universitetskanslersämbetets 

(UKÄ) slutrapport En översyn av förordningen (1993:1153) om 

redovisning av studier m.m. vid universitet och högskolor – 

Slutredovisning av ett regeringsuppdrag. Rapporten 

överlämnades till Regeringskansliet (Utbildningsdepartementet) 

i december 2023. UKÄ överlämnade i februari 2023 delrapporten 

En översyn av bestämmelserna om antagningsregister – 

Delredovisning av ett regeringsuppdrag till Regeringskansliet 

(Utbildningsdepartementet).  

I rapporterna har UKÄ gjort ett antal bedömningar samt lämnat 

författningsförslag, främst om tillgång till och användning av 

uppgifter i lärosätenas studieregister och antagningsregister hos 
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Universitets- och högskolerådet. Dessa förslag berör ett stort 

antal aktörer och frågor som t.ex. frågan om tillgång till uppgifter 

för förmedling av studentbostäder.  
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Som statsrådet Mats Persson redogjorde för i våras är de 

föreslagna ändringarna i förordningen om redovisning av studier 

m.m. vid universitet och högskolor komplexa och kräver 

noggranna överväganden. Förslagen bereds fortsatt i 

Regeringskansliet.  

 

Stockholm den 11 december 2024 
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